Some people believe that animals without owners should have the right to live on the streets in cities. Others say that they could be dangerous and should be collected and found new homes, or kept in cages in animal shelters.

	In my opinion stray animals should be sterilized and put in animal shelters to be given for adoption later.
	По моему мнению, бездомных животные должны быть стерилизованы и помещены в приюты для животных, чтобы их можно было приютить затем.

	First of all, the life of a stray animal is not easy.
	Прежде всего, жизнь бездомного животного не легка.

	For example, they have to fight for their existence with other animals.
	Например, им приходится бороться за свое существование с другими животными.

	Second, they can spread different diseases that are dangerous for people.
	Во-вторых, они могут распространять различные заболевания, опасные для людей.

	For instance, children can play with a sick animal and get sick too.
	Например, дети могут играть с больным животным и тоже могут заболеть.

	Moreover, all living beings need to be taken care of. 
	Более того, обо всех живых существах нужно заботиться. 

	If they get sick they have to be cured and it is only possible at homes or animal shelters.
	Если они заболевают, их нужно вылечить, и это возможно только в домах или приютах для животных.
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